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Rada Gminy Waganiec 

RG.0002.IX.2.2024 

 

Protokół nr II/2024 

II Sesja w dniach 28 maja 2024 - 28 maja 2024 

Miejsce posiedzenia: sala narad parter Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11, 

Obrady rozpoczęto 28 maja 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:14 dnia 28 maja 2024 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

1. Jan Marian Bróżek 

2. Ewelina Gajdzińska 

3. Krzysztof Gapski 

4. Radosław Kłonowski 

5. Piotr Marcin Kordubski 

6. Arkadiusz Kujawa 

7. Monika Marciniak 

8. Zbigniew Marciniak 

9. Jadwiga Stanisława Michalska 

10. Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

11. Piotr Nowak (okręg Waganiec) 

12. Angelika Przybylska 

13. Mirosław Tomaszewski 

14. Tomasz Damian Wysocki 

15. Stanisław Zimecki 
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1. Otwarcie II sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec i stwierdzenie kworum. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Wniosek o zwołanie sesji stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Otwieram II sesję IX kadencji 

Rady Gminy Waganiec. Sesja została zwołana na podstawie art. 28 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym, na wniosek Pana Piotra Kosik Wójta Gminy. Witam 

wszystkich Radnych. Witam Pana Wójta Piotra Kosik, Zastępcę Pana Wójta Arkadiusza Żaka, 

Skarbnika Gminy Panią Danutę Roszko, Zastępcę Skarbnika Panią Annę Miś, radcę prawnego 

Pana Tomasza Mroczkowskiego, który jest obecny u góry, w razie czego to zejdzie. No i witam 

pozostałe osoby obecne na obradach sesji. Informuję, że ustawowy skład Rady Gminy Waganiec 

wynosi 15 radnych. Proszę o zaznaczenie kworum. [rozmowy w tle] Stwierdzam, że w sesji 

uczestniczy 13 radnych. Sesja dysponuje wymaganym kworum co oznacza, że Rada Gminy może 

obradować i podejmować uchwały w sprawach objętych porządkiem obrad, ponieważ jej wyroki 

są prawomocne. Zgodnie z art. 20 ust. 1 pkt 1b ustawy o samorządzie gminnym obrady Rady 

Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępnione na stronie internetowej Gminy. Przechodzimy do punktu 2. 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie II Sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Waganiec na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o przyznaniu dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków położonym na terenie Gminy Waganiec oraz ustalenia jej wysokości. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy 

Waganiec na lata 2025-2040+ oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Waganiec. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023" 

dla Gminy Waganiec. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy Waganiec do 

rozpatrzenia skargi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy Waganiec do 

rozpatrzenia skargi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy Waganiec 

do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Kujawskiej z/s w Aleksandrowie Kujawskim. 

11. Zamknięcie obrad II Sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec. 

 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Wysoka Rado, Panie Wójcie, 

Szanowni Państwo porządek obrad został doręczony radnym wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Sesja zwołana została na wniosek Pana Wójta. Przypomnę, że wszystkie propozycje zmian muszą 

być zatwierdzone przez wnioskodawcę, czyli Pana Wójta. Bardzo proszę, czy są jakieś 

propozycje do zmian w porządku obrad? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do głosowania 

nad przyjęciem porządku obrad. Proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że proponowany 

porządek obrad został przyjęty. Przechodzimy do punktu 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Waganiec na 2024 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Waganiec na 2024 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt uchwały, drugi 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Waganiec na 2024 rok. 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. [rozmowy w tle] Proszę o głosowanie. 

Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Waganiec na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 

Uchwała nr II/13/2024 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta. Przechodzimy do punktu 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o przyznanie 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków położonym na terenie Gminy Waganiec oraz ustalenia jej wysokości. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o przyznaniu dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków położonym na terenie Gminy Waganiec oraz ustalenia jej 

wysokości. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt uchwały.  

Proszę bardzo otwieram dyskusję. Proszę bardzo Pan Radny Radosław Kłonowski.  

 

Radny Radosław Kłonowski - Panie Wójcie, Szanowna Rado, Panie Przewodniczący chciałem 

zapytać co będzie wykonane za te 290574,55 zł?  

 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Jest z nami pracownik 

merytoryczny, proszę o odpowiedź.  

 

Kierownik ds. pozyskiwania środków zewnętrznych/Kierownik ref. gospodarki komunalnej 

Andrzej Bon - Szanowni Państwo zgodnie z zakładanym i złożonym przez proboszcza Parafii 

Nieszawa wnioskiem o udzielenie wsparcia w formie dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku, pracom tym podlegnie ołtarz główny, który 

zostanie, nie znam się na tych szczegółowych pracach, który zostanie po prostu odnowiony, 

ołtarz główny w kościółku (...)  

 

Wójt Piotr Kosik - Szanowni Państwo specyfika przyznawania pieniędzy podmiotom 

niezwiązanym ze samorządem terytorialnym była taka, że podmiotem składającym wniosek była 

mimo wszystko jednostka samorządu, czyli Gmina. I w przypadku pieniążków dedykowanych 

dla zabytków to była zasada w całej Polsce, żeby usprawnić, znaczy takie oczywiście było 

założenie, żeby usprawnić innym instytucjom, czytaj parafiom ubieganie się o te środki, potem 

rozliczanie, składanie wniosków, zaangażowano gminy, które miały w imieniu parafii złożyć 

wniosek. Dlatego ta procedura taka troszkę i zakres tym bardziej robót bardzo skomplikowany i 

no wiemy co było we wniosku, prawda. Wiemy, że te pieniążki w naszym przypadku, w 

przypadku wniosku dla Parafii Nieszawa dedykowano pieniądze dla kościółka w Przypuście, 

ponieważ nasza gmina mogła składać wniosek na zabytek leżący tylko w jurysdykcji naszej 

gminy. Na przykład ksiądz proboszcz również złożył poprzez Urząd Miejski Nieszawa wniosek z 

tego samego funduszu, ale już na Farę w Nieszawie, ponieważ ona leży granicach 

administracyjnych Miasta Nieszawa. Skomplikowana formuła i procedura, ale po krótce mówiąc 

te pieniążki dedykowane były do renowacji ołtarzy, które znajdują się w kościółku na Przypuście.  
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Kierownik ds. pozyskiwania środków zewnętrznych/Kierownik ref. gospodarki komunalnej 

Andrzej Bon - Z tego co pamiętam ten ołtarz jest wykonany z drewna, drewno to będzie 

podlegało dezynfekcji, kolory zostaną odświeżone oraz ołtarz zostanie ozłocony.  

Radny Radosław Kłonowski - Dziękuję.  

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki -  Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś 

z Pań i Panów Radnych ma jakieś pytania? Dziękuję, nie widzę. Zamykam dyskusję i 

przechodzimy do głosowania. Czy Pan Radny Piotr Kordubski? Jakiś problem jest? Jest, to 

dobrze. Dziękuję. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały o przyznaniu dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonym 

na terenie Gminy Waganiec oraz ustalenia jej wysokości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 

Uchwała nr II/14/2024 – stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta. Przechodzimy do punktu 5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Waganiec na lata 2025-2040+ oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji.  
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5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Waganiec na lata 2025-2040+ oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt uchwały. 

Proszę bardzo, otwieram dyskusję. Czy są jakieś pytania? Nie widzę. Zamykam dyskusję i 

przechodzimy do głosowania. Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Waganiec 

na lata 2025-2040+ oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

strategii, w tym trybu konsultacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 

Uchwała nr II/15/2024 – stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta. Przechodzimy do punktu 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Waganiec.  
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6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Waganiec. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt uchwały. 

Proszę bardzo otwieram dyskusję. Proszę bardzo Pan Radny Kłonowski Radosław, tak?  

 

Radny Radosław Kłonowski - Panie Wójcie, Szanowna Rado, Panie Przewodniczący, 

chciałbym zapytać, gdzie są te działki położone [niezrozumiałe], żeby łatwiej się szukanie w 

mapach. to może powiedzmy, są osoby bardzo zainteresowane gdzie są położone te działki?  

Kierownik ds. pozyskiwania środków zewnętrznych/Kierownik ref. gospodarki komunalnej 

Andrzej Bon - Szanowni Państwo, jeśli orientujecie się to działka prywatna, która podlega 

numerowi 202/50, której gmina stanie się właścicielem położona jest przy nieruchomości, którą 

gmina zakupiła nie pamiętam, którego roku, ale przy ulicy Kolejowej 4. [głos z sali] W 2020 tak. 

Natomiast nieruchomości gminne, to jest działki 202/49 i 202/33. 202/33 to jest działka 

zlokalizowana bezpośrednio za Gabinetem Weterynaryjnym, ona jest odgrodzona, za bardzo jej 

teraz nie widać. Natomiast działka 202/49 powstała w wyniku podziału działki na której się 

znajduje budynek Urzędu Gminy, została ona podzielona zgodnie ze stanem faktycznym, ze 

stanem użytkowania. [niezrozumiałe]. Uściślając tutaj z tyłu chodzi o część tylną nieruchomości, 

za budynkiem Urzędu Gminy.  

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze 

jakieś? Proszę bardzo Pan Radny Piotr Kordubski.  

Radny Piotr Kordubski - Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Panie Wójcie. Mam pytanie, 

dlaczego jest taka dysproporcja miedzy tymi działkami? Działka, którą gmina ma pozyskać ma 

24 metry kwadratowe, natomiast ta, którą ma oddać ponad 240. [rozmowy w tle]  

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Może bym prosił o odpowiedź 

Pana Wójta.  
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Wójt Piotr Kosik - Szanowni Państwo mówiąc pokrótce dysproporcja wynika z faktu, w którym 

to gminie Waganiec bardziej zależy na dostępie do budynku, który w przyszłości ma służyć, jako 

budynek najprawdopodobniej budynek biblioteki publicznej między innymi. Oczywiście można 

użyć argumentu, że to nie jest silny argument. Ja mimo wszystko będę używał, będę przekonywał 

wszystkich zadających takie pytania, oczywiście ważne pytania dla osób i zainteresowanych, i 

niezainteresowanych, że interes publiczny, taki nadrzędny przemawiał za tym, żeby pomimo tych 

dysproporcji zamienić się tymi nieruchomościami. Szanowni Państwo od kilkunastu lat, jak nie 

od kilkudziesięciu lat stan faktyczny tych nieruchomości, które były wygrodzone na naszym 

gminnym mieniu tak naprawdę nikomu nie przeszkadzał, do czasu, kiedy akurat zaczęliśmy 

opracowywać dokumentację projektową na zagospodarowanie tego terenu, a potem na 

przebudowę budynku Urzędu Gminy. To tak samo szanowni Państwo chociażby [niezrozumiałe] 

co się okazało, że jest działka gminna o czym też nie wiedzieliśmy dopóki nie rozbiliśmy 

rozgraniczeń dużej nieruchomości pod ścieżkę rowerową. I teraz mogliśmy iść dwutorowo, albo 

żądać, to złe słowo za mocne, albo prosić, tylko tu wiecie Państwo można prosić a w 

konsekwencji, kiedy właściciel nic z tym nie robi to potem już się żąda, prawda. Ewentualnie 

kieruje się takie sprawy na drogę sądową. Na szczęście właściciele, przepraszam, że nie operuję 

też nazwiskami, wiecie Państwo, że nie można. Z tego miejsca też prośba do Pana 

przewodniczącego na przyszłość, jeżeli będzie jakakolwiek uchwała Rady Gminy podejmowana, 

jakakolwiek dotycząca jakiejkolwiek nieruchomości proszę o mapki jako załączniki graficzne. 

Zapomnieliśmy o tym po prostu. Łatwiej Państwu będzie zobrazować to wszystko. Szanowni 

Państwo mogliśmy się oczywiście dopominać przesunięcia granic, ale no nic byśmy tym, że tak 

powiem nie uzyskali. Narazilibyśmy na koszty właściciela, bo to byłby demontaż ogrodzenia 

betonowego. Z racji dobrych relacji międzysąsiedzkich, bo są takowe, postaraliśmy się usiąść do 

wspólnego stołu i podjąć wspólną decyzję o po prostu zamianie tych gruntów, pomimo tej dużej 

dysproporcji. [niezrozumiałe] Gmina do tego, żeby miała dostęp do tego gruntu, który zakupiła w 

2020 roku, a niżeli właściciel obecny, któremu może do końca nie zależeć na tym, żeby gmina 

miała dostęp do niego. Tak naprawdę gmina wiedziała co kupuje, prawda. A ja byłem 

przekonany, że prędzej, czy później z właścicielem uda się dogadać, ponieważ to są ludzie na 

wysokim poziomie i wiem dobro publiczne też leży im na sercu. Stąd ta dysproporcja. Dziękuję.  

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Proszę bardzo 

jeszcze.  

Radny Piotr Kordubski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie. To w takim razie 

poproszę jeszcze o doprecyzowanie jakiego rzędu to są dysproporcje finansowe? Jakiej wartości 

jest działka, którą zamierza gmina pozyskać a działka, którą ma zamiar oddać?  

Kierownik ds. pozyskiwania środków zewnętrznych/Kierownik ref. gospodarki komunalnej 

Andrzej Bon - Szanowni Państwo, rzeczoznawca majątkowy, który na zlecenie gminy 

opracowywał operaty szacunkowe, oszacował te wartości w prawie jednakowej wysokości.  

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Proszę.  
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Radny Piotr Kordubski - To w takim razie chciałbym poprosić bardzo o doprecyzowanie jaka 

jest, że tak powiem główny cel tej zamiany? I jak gdyby, dlaczego tamta działka jest tak bardzo 

atrakcyjna dla gminy w porównaniu z tymi większymi? I jak gdyby, jeżeli dysproporcja 

wielkościowa jest tak duża, to dlaczego one są tak różnej wartości?   

Kierownik ds. pozyskiwania środków zewnętrznych/Kierownik ref. gospodarki komunalnej 

Andrzej Bon - Jeśli mogę Panie Przewodniczący, działka, może nie tak, budynek zlokalizowany 

przy ulicy Kolejowej 4 tak się nieszczęśliwie składa, że został, ta nieruchomość została tak 

podzielona, że budynek trzema ścianami stoi w granicy nieruchomości. Gmina (...) tak w 

granicach z sąsiednimi nieruchomościami. Gmina chcąc wykonać, nie wiem, chociażby 

termomodernizację budynku, docieplenie, co wiąże się z poszerzeniem, każdej ze ścian budynku 

o minimum, nie wiem 10,15, 20 cm, zależy jaki będzie styropian, czy wełna zastosowany. Nie 

mielibyśmy wówczas możliwości takowej, ponieważ wykroczylibyśmy budynkiem, 

naruszylibyśmy nieruchomość sąsiednią. Od tyłu, budynek ten od granicy kończy się około 2 

metrów. W stronę powiedzmy prawą będziemy mieli uregulowaną po podjęciu tej uchwały i po 

przeprowadzeniu aktu notarialnego z właścicielami, z którymi się dogadaliśmy. Natomiast z 

pozostałej strony trwają również rozmowy z właścicielami nieruchomości sąsiednich, 

przyjmijmy od strony lewej. Właściciele wyrazili wstępną wolę, zaproponowane są warunki, 

również podzielenia i odkupienia tej nieruchomości. Obecnie przygotowany został protokół 

uzgodnień, trwa analiza tego protokołu przez właścicieli [niezrozumiałe]. Jesteśmy na dobrej 

drodze, żeby drugą stronę wydzielić i przenieść.  

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Dziękuję bardzo. Proszę.  

Radny Piotr Kordubski - To jeszcze poprosiłbym tylko o doprecyzowanie. Taką samą wartość, 

czyli jaką?  

Kierownik ds. pozyskiwania środków zewnętrznych/Kierownik ref. gospodarki komunalnej 

Andrzej Bon - W tej chwili nie pamiętam musiałbym iść zobaczyć i przynieść operaty 

szacunkowe, jeśli Pan sobie życzy.  

Radny Piotr Kordubski - Poproszę.  

Wójt Piotr Kosik - Można jeszcze zabrać głos?  

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Tak proszę.  

Wójt Piotr Kosik - Szanowni Państwo nadmienię tylko jeszcze, że wyceny tego budynku nie 

dokonuje osoba, która jest wybierana przez Gminę, Wójta, czy pracownika Gminy. Jest to osoba, 

która posiada odpowiednie kwalifikacje, czy jest wybierana w odpowiednim trybie. Próbuję też, 

może nie tyle tłumacząc taką samą wartość obydwu nieruchomości widząc ich dużą dysproporcje 

w wielkości, ale Szanowni Państwo metr kwadratowy ziemi metrowi kwadratowemu ziemi nie 

jest równy. Stąd pewnie ta dysproporcja wielkości, a brak dysproporcji wyceny, ale tu może 

przekazuję też mikrofon Panu Andrzejowi. 
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Kierownik ds. pozyskiwania środków zewnętrznych/Kierownik ref. gospodarki komunalnej 

Andrzej Bon - Szanowni Państwo mam przed sobą tutaj, co prawda nie są to operaty, natomiast 

jest to fragment z protokołu, który będzie podpisany pomiędzy Gminą a właścicielami 

prywatnymi. I tak działka numer, najpierw działki gminne, działka numer 202/49, czyli ta która 

powstała w wyniku podziału działki na której znajduje się budynek Urzędu Gminy. Działka ta 

została wyceniona na 6000,00 zł. Działka 202/33, czyli działka za Gabinetem Weterynaryjnym, 

działka ta została wyceniona na 2700,00 zł. Natomiast działka prywatna 202/50, działka ta 

została wyceniona na 9000,00 zł. Także różnica wynosi 3000,00 zł, jest to różnica na korzyść 

właścicieli prywatnych. Gmina nie będzie dopłacała tutaj jeszcze dodam, że nie będzie dopłacała 

tej różnicy 300,00 zł właścicielce nieruchomości.  

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki -  Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze 

jakieś pytania? Nie wiedzę. Zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania. Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

gruntowych położonych w miejscowości Waganiec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 

Uchwała nr II/16/2024 – stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta. Przechodzimy do punktu 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2023 dla Gminy Waganiec.  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 

2023" dla Gminy Waganiec. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt uchwały. 

Otwieram dyskusję. Chciałem powitać Panią kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Panią Annę Skopińską. Proszę bardzo, czy są jakieś pytania? Nie widzę. Zamykam dyskusję i 

przechodzimy do głosowania. Dziękuję bardzo Pani kierownik. Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023" dla 

Gminy Waganiec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 

Uchwała nr II/17/2024 – stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta. Przechodzimy do punktu 8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku 

właściwości Rady Gminy Waganiec do rozpatrzenia skargi.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy Waganiec 

do rozpatrzenia skargi. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt uchwały. 
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Może przeczytam najpierw uzasadnienie jeszcze, w sprawie braku właściwości Rady Gminy 

Waganiec do rozpatrzenia skargi. 

Proszę bardzo, otwieram dyskusję. Czy są jakieś pytania? Nie widzę. Zamykam dyskusję i 

przechodzimy do głosowania. Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy Waganiec do 

rozpatrzenia skargi – Pana S.K.* z dnia 24.04.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 

Uchwała nr II/18/2024 – stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta, Przechodzimy do punktu 9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku 

właściwości Rady Gminy Waganiec do rozpatrzenia skargi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy Waganiec 

do rozpatrzenia skargi. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma 

pytania? Nie widzę. Zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania. Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie 
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Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy Waganiec do 

rozpatrzenia skargi – Pana S.K.* z dnia 07.05.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 

Uchwała nr II/19/2024 – stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta. Przechodzimy do punktu 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego 

przedstawiciela gminy Waganiec do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Kujawskiej w 

Aleksandrowie Kujawskim.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy 

Waganiec do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Kujawskiej z/s w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Przeczytam projekt 

uchwały.Proszę bardzo otwieram dyskusję i proszę o zgłaszanie kandydatów na przedstawiciela. 

Proszę bardzo Pan Radny Radosław Kłonowski.  

Radny Radosław Kłonowksi - Panie Przewodniczący. Szanowna Rado. Panie (...), Panie 

Wójcie, przepraszam. Zgłaszam kandydaturę radnego Pana Stanisława Zimeckiego.  

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Czy Pan Stanisław Zimecki 

wyraża zgodę?  

Radny Stanisław Zimecki - Tak.  
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Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś 

propozycje? Nie widzę. Zamykam dyskusję. I przechodzimy do głosowania nad kandydatem 

radnego Stanisława Zimeckiego jako przedstawiciela do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi 

Kujawskiej z siedzibą w Aleksandrowie Kujawskim. [rozmowy w tle] Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie 

wyboru radnego Stanisława Zimeckiego na przedstawiciela Rady Gminy Waganiec do 

Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Kujawski w z/s w Aleksandrowie Kujawskim 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Radosław Kłonowski, Monika Marciniak, Zbigniew 

Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, 

Tomasz Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Gapski, Piotr Marcin Kordubski, Piotr Nowak (okręg Brudnowo) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta. [rozmowy w tle] Przeczytam teraz projekt uchwały wraz z imieniem i nazwiskiem 

radnego, który będzie przedstawicielem. W sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela 

Gminy Waganiec do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Kujawskiej w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Przejdziemy do głosowania nad całością uchwały. Proszę o głosowanie. Dziękuję bardzo.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela gminy Waganiec do 

Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Kujawskiej z/s w Aleksandrowie Kujawskim. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Jan Marian Bróżek, Ewelina Gajdzińska, Krzysztof Gapski, Radosław Kłonowski, Piotr Marcin 

Kordubski, Monika Marciniak, Zbigniew Marciniak, Jadwiga Stanisława Michalska, Piotr 

Nowak (okręg Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Angelika Przybylska, Tomasz 

Damian Wysocki, Stanisław Zimecki 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Arkadiusz Kujawa, Mirosław Tomaszewski 

Uchwała nr II/20/2024 – stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta. Przechodzimy do punktu 11.  

 

11. Zamknięcie obrad II sesji IX kadencji Rady Gminy Waganiec. 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec Tomasz Wysocki - Zamykam obrady II sesji IX 

kadencji Rady Gminy Waganiec. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rada Gminy Waganiec 

Tomasz Wysocki 
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